
Zápis z jednání komise pro média            
ze dne 19. 1. 2021         

Místo konání:    on- line setkání prostřednictvím google meet           
Začátek:  18.30 hod   
Ukončení:  19:30 hod   
Přítomni:  Jaroslav Richter, Olga Mračková, Michal Kuchta, Vladimír Kliment,                

Kateřina Hrachovcová   
Omluveni:  Petr Česák   
 
Program: 

1. Návrh obsahu + harmonogram únorového vydání Libčických novin               
2. Příprava nového webu města       

 
 

1. Jednání probíhalo on-line. Komise se seznámila s harmonogramem a plánovaným obsahem                     
únorového čísla a s návrhem obsahu souhlasí. V rámci rubriky KORONAVIRU NAVZDORY                       
proběhne představení členů redakční rady (Komise pro média) formou ankety, doplněno fotkou. Olga                         
Mračková připraví stručné shrnutí jednání Školské rady do rubriky ŠKOLSTVÍ. K textu zastupitele                         
Romana Šebla v rubrice HLAS ZASTUPITELE má připomínku Olga Mračková: “Považuji za                       
zaujatý vůči panu starostovi a naprosto zbytečný”, ostatní bez připomínek a souhlasí s publikováním.                            

2. V prosinci došlo k finalizaci zadání webu a bylo odesláno na 2 vybrané zpracovatele (Webhouse,                             
Galileo), v lednu proběhly schůzky pracovní skupiny s oslovenými dodavateli. Následně proběhne                       
vyhodnocení cenových nabídek a porovnání služeb. Poté bude radě města předloženo doporučení                       
výběru zpracovatele. Náklady na tvorbu nových webových stránek jsou cca 100 tisíc Kč, odhad                           
provozních nákladů je 2 tisíce/měsíc. Probíhá průzkum s cílem ověřit s čím jsou občané na současném                               
webu nespokojeni. On-line dotazník vyplnilo přes 60 respondentů. Výsledky budou prezentovány v                       
novinách. Po vystavení objednávky a zahájení tvorby bude zpracování webu trvat cca 4 měsíce.                           
Odhad spuštění je 6 - 7/2021.            

 
Závěry:  
─ KM souhlasí s návrhem obsahu únorového čísla.             
─ Členové dodají odpovědi na anketní otázky 20.1.              
─ KM byla informována o průběhu příprav nového webu.                

 
V Libčicích, dne 27. ledna 2021, zapsala KH               
 
 
 


